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H συνέντευξη του Ηγούμενου της Μονής 
Βατοπεδίου, Εφραίμ, που έδωσε στο «ΘΕΜΑ»
/ Ειδήσεις και Ανακοινώσεις

Δεν έχω μετανιώσει και δεν έχασα ούτε 

πέντε λεπτά από τον ύπνο μου για την υπόθεση της λίμνης Βιστωνίδας δηλώνει σε 
συνέντευξη του στο «ΘΕΜΑ» ο ηγούμενος  της Μονής Βατοπεδίου, Εφραίμ, λίγες 
μόνο ημέρες μετά την επίσημη αποκατάσταση του στην ηγεσία του αγιορείτικου 
μοναστηριού.

Υποστηρίζει ότι είναι θύμα πολιτικών αντιπαραθέσεων και ότι τον χρησιμοποίησαν 
οι πολιτικοί στις μεταξύ τους συγκρούσεις.

Ανοίγει όμως την… αγκαλιά του προς τους βουλευτές και τους υπουργούς 
δικαιολογώντας τους για το γεγονός ότι ακόμη τον αποφεύγουν: «Τώρα φοβούνται 
να έρθουν, θα  τους περάσει όμως».

Δεν ξεχνάει, τέλος, τον φίλο του κ. Θεόδωρο Ρουσόπουλο, αναφέροντας  
χαρακτηριστικά ότι για τον πρώην υπουργό έχω πάντα ανοιχτή την πύλη της 
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καρδιάς μου και την πύλη της Μονής μου…»

Πως πέρασαν τα δυόμισι χρόνια μακριά από τα καθήκοντά σας ως 
ηγούμενου της Μονής Βατοπεδίου; 

Πάρα πολύ καλά. Ξέρετε, ο μοναχός τα βλέπει με άλλον φακό τα πράγματα, ούτε 
μοιρολατρικά ούτε κακομοίρικα. Ευκαιρία να ξεκουραστώ κιόλας.

Πως αντιμετωπίσατε την προσωπική σας περιπέτεια στην υπόθεση της  
λίμνης Βιστωνίδας; (περισσότερα…)
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